
Fra: Per Jarle Kosior Valvatne (Per.Jarle.Valvatne@vlfk.no)
Sendt: 21.10.2021 19:25:20
Til: Politisk
Kopi: Jannicke Bergesen Clarke; Kristin Maurstad; Arve Helle

Emne: Spørsmål til møte i SAMO 26.10.21
Vedlegg: 
Det har ved fleire høve blitt stilt spørsmål i utvalet om korleis arbeidet i samarbeidsorganet mellom Skyss og
bussjåførane går. Som ei oppfølging til dette vil eg gjerne ha svar på følgende :

Korleis fungerer samarbeidsmøta?
Kva saker eller tema har man hatt til diskusjon i møtene?

 
Med helsing
Per Jarle Kosior Valvatne 
Arbeidarpartiet
 


